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Abstract (en)
In a hand-held labeller (1) for dispensing and affixing labels, with a hand lever mounted pivotably on a housing (2) and driving a transport device (6),
operation is optimised in that the hand lever (7) consists of at least two constructional elements, the first constructional element being designed as
a grip shell (12) fixed pivotably to the housing (2), and a grip part (13) being mounted movably, especially pendulously, as a second constructional
element in the grip shell (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Handetikettiergerät (1) zum Ausgeben und Anbringen von Etiketten, mit einem an einem Gehäuse (2) schwenkbar gelagerten,
eine Transporteinrichtung (6) antreibenden Handhebel, wird eine Bedienung dadurch optimiert, daß der Handhebel (7) aus wenigstens zwei
Bauelementen besteht, wobei das erste Bauelement als am Gehäuse (2) schwenkbar festgelegte Griffschale (12) ausgebildet ist und in der
Griffschale (12) ein Griffteil (13) als zweites Bauelement beweglich, insbesondere pendelnd, gelagert ist. <IMAGE>
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